

2024 Hello! NU SKIN 迎新禮遇三重賞 (「本推廣」) 條款及條件

由 2024 年 1 月 1 日起至 2024 年 12 月 31 日，凡於星享城成功申請成為 NU SKIN 品牌專員或會員，即可享以下迎新禮遇三重賞。

獎賞 1：登記即賞星享城免運費券 1 張 (消費滿 HK\$500 或以上即可使用)

1. 於星享城單一訂單購買任何產品滿 HK\$500 或以上，即可享免運費服務。
2. 須於本免運費券發出日起計 1 個月內使用，逾期作廢。
3. 本免運費券並不能轉讓於其他帳戶使用。
4. 美國如新企業香港分公司 (「如新」) 有權隨時修改此免運費券之條款及條件或終止免運費券而毋須給予任何解釋或事前通知。如有任何爭議，如新保留最終之決定權及解釋權。
5. 若此免運費券條款及條件之中，英文版本有任何抵觸或不相符之處，應以中文版本為準。

獎賞 2：登記當月於星享城首單消費滿 HK\$500 即可免費獲贈 Hello! Nu Skin 3 天體驗套裝一套 (首單消費不包括 ARO 自動訂貨計劃 (自動過數) 購貨訂單)

Hello! Nu Skin 3 天體驗套裝包含以下產品：

產品	數量
綠怡纖腸飲	3 條
水盈膠原美肌飲	3 條
高效補濕極緻面膜	3 片
雙元益腸飲	3 條
ageLOC® TRME® 塑營奶昔 (奶茶味)	3 包

獎賞 3：凡於星享城成功申請成為 NU SKIN 品牌專員或會員，即可獲贈 HK\$100 迎新購物禮券 2 張 (「購物禮券」)，購物禮券可於獲贈起計的第 2 及 第 3 個月內消費滿 HK\$500 時分別使用

1. 例如：2023 年 9 月 1 日至 2023 年 9 月 30 日之合資格新 Nu Skin 品牌專員或會員於成功申請時即可透過星享城獲贈 HK\$100 購物禮券 2 張，2 張購物禮券分別可於 2023 年 10 月及 11 月使用，如此類推。
2. 於星享城單一訂單購物滿 HK\$500 或以上時使用本購物禮券可當 HK\$100 使用。
3. 本購物禮券須於購物禮券訂明期限內使用，逾期作廢。
4. 本購物禮券不可轉讓予他人使用。
5. 每位新品牌專員或會員帳戶僅可獲取本購物禮券一次，本購物禮券並不能兌換成現金。
6. 本購物禮券並不適用於 ARO 自動訂貨計劃 (自動過數) 購貨訂單。

7. 使用本購物禮券的訂單將會被扣除分享獎金*，銷售業績 (SV) 10 分及銷售獎金基數 (CSV) 78 分

*i) 分享獎金只適用於品牌專員

ii) 分享獎金金額將根據使用本購物禮遇而得到的購買金額折扣按比例地減少。

8. 美國如新企業香港分公司(「如新」)有權隨時修改本推廣之條款及條件或終止本推廣而不作另行通知。如有任何爭議，如新保留對本推廣的最終解釋權及決定權。

9. 若本推廣條款及條件之中，英文版本有任何抵觸或不相符之處，應以中文版本為準。

ARO 加碼賞：由 2024 年 1 月 1 日起至 2024 年 12 月 31 日，凡於星享城成功申請成為 NU SKIN 品牌專員或會員並於註冊後 30 日內加入 ARO 自動訂貨計劃並成功完成首張 ARO 訂單，下月於星享城完成 ARO 訂單可免費獲贈水盈膠原美肌飲 1 盒。

1. 本推廣只適用於 Nu Skin 香港及澳門品牌專員或會員。

2. 所有作為獎品或禮品的產品均不可退換、不可兌換成現金及不設銷售業績。

3. 任何產品退貨時令您未能滿足本推廣或 Nu Skin 其他之獎勵要求，必須一併退回贈品的產品(「贈品」)(如適用)，退回的贈品也必須是未經開封並可重新銷售。若您退回的贈品因已開封、轉讓、損毀或遺失等其他原因致使無法以原來狀態退回，您須要支付相關贈品的費用給 Nu Skin。其他產品的退貨退款和更換政策依照 Nu Skin 的政策與程序(適用於品牌專員)或會員協議書(適用於會員)之規定。

4. 當發生退貨時，如扣除退貨的部分令您未能滿足本推廣或 Nu Skin 其他之獎勵要求或如您違反本推廣的條款及條件、Nu Skin 的政策與程序(適用於品牌專員)或會員協議書(適用於會員)或任何適用的相關法律和法規時，Nu Skin 有權採取任何其他行動，包括但不限於對您在本推廣所獲得的獎勵如數扣回(只適用於品牌專員)。

5. 如本推廣的條款及條件與 Nu Skin 的政策與程序(只適用於品牌專員)或會員協議書(適用於會員)不一致，則以本推廣的條款及條件為準。您必須遵守本推廣的條款及條件、Nu Skin 的政策與程序(適用於品牌專員)或會員協議書(適用於會員)，以及所有 Nu Skin 銷售獎勵計劃及獎勵提速計劃的要求(包括零售銷售業績)，才有資格獲得獎勵(只適用於品牌專員)。

6. 如您是品牌專員，您在您的原居市場購買的任何產品，只可在您的原居市場轉售。在非原居市場所購買的產品只可自用，不可轉售。如您是會員，您所購買的任何產品僅供個人使用，不可轉售。

7. 美國如新企業香港分公司(「如新」)有權隨時修改本推廣之條款及條件或終止本推廣而不作另行通知。如有任何爭議，如新保留對本推廣的最終解釋權及決定權。

8. 若本推廣條款及條件之中，英文版本有任何抵觸或不相符之處，應以中文版本為準。

2024 Hello! NU SKIN Triple Up! Welcome Privileges (“Privilege”) Terms and Conditions

From 1st January 2024 to 31st December 2024, any person who signs up successfully in Nu Town as a Nu Skin Brand Affiliate or Member will be entitled to enjoy below Triple Up! Welcome Privileges.

Offer 1 : Receive a Nu Town free delivery coupon (It can be used upon purchase of HK\$500 or above)

1. Enjoy free delivery service upon single order purchase of any products at HK\$500 or above through Nu Town.
2. Can be used within 1 month from the date of the issuance of this free delivery coupon. The free delivery coupon will be invalid on expiry.
3. The free delivery coupon is not transferable.
4. Nu Skin Enterprises Hong Kong, LLC (“Nu Skin”) reserves the right to modify the terms and conditions of this free delivery coupon or terminate the free delivery coupon at any time without any explanation and prior notice. In case of any disputes, Nu Skin reserves the right of final decision and interpretation.
5. If there is any conflicts or inconsistency between the English version and the Chinese version of this free delivery coupon, the Chinese version shall prevail.

Offer 2 : Get a Hello! Nu Skin 3-day Trial Kit for FREE upon first order of HK\$500 or above at Nu Town during the sign-up month (First order does not apply to ARO (Autopay) Order)

Product	Quantity
Green Plus	3 pks
Beauty Focus Collagen+	3 pks
Ultimate Waterfull Mask	3 pcs
Nu Biome	3 pks
ageLOC® TRME® M-Shake (Milk Tea Flavor)	3 pks

Offer 3 : New sign-up successfully in Nu Town as a Nu Skin Brand Affiliate or Member will be rewarded 2 pieces of HK\$100 New Sign-Up Purchase Coupons (“Purchase Coupon”). The Purchase Coupon can be used respectively in the 2nd and 3rd month upon purchase of HK\$500 or above

1. For example, Qualified Brand Affiliates or Members sign up between 1st September to 30th September 2023, two HK\$100 Purchase Coupons will be rewarded upon sign-up, and these Purchase Coupons can be used in October, November 2023 respectively, etc.
2. The Purchase Coupon can be used as HK\$100 discount upon single purchase of HK\$500 or above in Nu Town.
3. These Purchase Coupons can only be used in the designated period, and will be invalid on expiry.
4. These Purchase Coupon is not transferable.
5. Each new Brand Affiliate or Member account is entitled to the Purchase Coupons once only. The Purchase Coupons cannot be redeemed for cash.
6. The Purchase Coupons cannot be used on sales orders of ARO (Autopay).
7. Sharing Bonus*, 10 points of Sales Volumes (“SV”) and 78 points of CSV will be deducted on the sales order with the use of this Purchase Coupon.
 - *i) Sharing Bonus is applicable to Brand Affiliates only
 - ii) The amount of Sharing Bonus will be reduced in proportion based on the percentage of purchase discount received by using this Purchase Coupon.

8. Nu Skin Enterprises Hong Kong, LLC ("Nu Skin") may modify the Terms and Conditions of this Promotion from time to time or terminate this Promotion at any time without prior notice. In case of any disputes, Nu Skin reserves the right of final interpretation and final decision of this Promotion.
9. If there is any conflict or inconsistency between the English version and the Chinese version of the Terms and Conditions of this Promotion, the Chinese version shall prevail.

ARO Additional Offer : From 1st January 2024 to 31st December 2024, any person who signs up successfully in Nu Town as Nu Skin Brand Affiliates or Members and join the Automatic Reordering Program ("ARO") and complete an ARO order successfully within 30 days after sign-up are entitled to get 1 box of Nu Biome for FREE with your ARO order at Nu Town in the next month.

1. This Promotion is an exclusive offer for Nu Skin Hong Kong and Macau Brand Affiliates or Members.
2. All products given as prizes or gifts are non-returnable, non-refundable, not redeemable for cash and do not carry SV.
3. If any of the products is returned causing you are unable to meet the requirements of this Promotion or other compensation of Nu Skin, you must also return all the complimentary products ("gifts") (if applicable) which must also be unopened and resalable. If the gifts have been opened, transferred, damaged, lost or due to whatever reasons that they cannot be returned in their original status, you must pay for the gift(s) to Nu Skin. Other terms and conditions in relation to product refunds and exchanges shall be governed by and construed in accordance with the provisions set out in the Policies and Procedures (applicable to Brand Affiliate) and the Member Agreement (applicable to Member) of Nu Skin.
4. If you are unable to meet the requirements of this Promotion or other compensation of Nu Skin after a product return, or if you violate any terms and conditions stipulated in this Promotion, the Policies and Procedures (applicable to Brand Affiliate) or Member Agreement (applicable to Member) of Nu Skin or any applicable laws and regulations, Nu Skin reserves the right to take any further actions against you including but not limited to recouping all the bonuses (applicable to Brand Affiliate only) you obtain from this Promotion.
5. In case of any inconsistency between the terms and conditions stipulated in this Promotion and the Policies and Procedures (applicable to Brand Affiliate) or the Member Agreement (applicable to Member) of Nu Skin, the Terms and Conditions stipulated in this Promotion shall prevail. To be eligible for the bonus you must comply with the terms and conditions stipulated in this Promotion, the Policies and Procedures (applicable to Brand Affiliate) or the Member Agreement (applicable to Member) of Nu Skin and meet all the requirements of Nu Skin's Sales Compensation Plan and Velocity including retail sales (applicable to Brand Affiliate only).
6. If you are a Brand Affiliate, products purchased by you in your resident market may be resold in your resident market only. Products purchased in a non-resident market may only be used for personal consumption and not to resell. If you are a Member, any products you purchased are for personal use only and not to resell.
7. Nu Skin Enterprises Hong Kong, LLC ("Nu Skin") may modify the Terms and Conditions of this Promotion from time to time or terminate this Promotion at any time without prior notice. In case of any disputes, Nu Skin reserves the right of final interpretation and final decision of this Promotion.
8. If there is any conflict or inconsistency between the English version and the Chinese version of the Terms and Conditions of this Promotion, the Chinese version shall prevail.